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PÖYTÄKIRJA

Piraattipuolue r.p.

Hallituksen kokous 2/2010

Aika: 28.1.2010 kello 18.30

Paikka: #hallituskokous PirateNet-IRC-verkossa

Läsnä: Pasi Palmulehto (pj)
Harri Kivistö (kohdat 3–11)
Mikko Kunnari
Kaj Sotala
Ahto Apajalahti (vj, kohdat 1–2)
Pasi Vähämartti (vj)

Poissa Matti Hiltunen.

Varajäsenet: Ahto Apajalahti (kohdat 3–11)

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 18.35.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi.

4. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin 11 uutta jäsentä (LIITE 1, ei julkinen).  Merkittiin tiedoksi kaksi eroilmoitusta.

5. Kansainväliset asiat
Piraattipuolueiden kansainvälistä yhteistyöjärjestön, Pirate Parties Internationalin (PPI), 
toimintaa organisoidaan parhaillaan. Brysselissä pidetään 16.–18.4.2010  
piraattipuolueiden kansainvälinen konferenssi, jossa on tarkoitus muiden muassa tavata 
kansalaisjärjestöjen edustajia, tutustua Euroopan parlamenttiin, hyväksyä PPI:lle säännöt 
ja valita sille hallitus. Konferenssiin pääsee kustakin piraattipuolueesta kaksi äänivaltaista 
edustajaa ja lisäksi vielä tarkentumaton määrä muita mukaantulijoita. Osa virallisten 
edustajien kuluista katetaan EU-rahalla. PPI:ssä on perustettu konferenssin 
järjestämistyöryhmä ja sääntötyöryhmä.

Keskusteltiin kansainvälisestä konferenssista ja todettiin alustavasti, että Piraattipuolue on 
valmis myös tukemaan osaltaan konferenssiin osallistuvien matkakustannuksia.

6. Vuoden 2009 tulo- ja menoarvion toteutuminen
Rahastonhoitaja esitteli katsauksen vuotta 2009 koskevan tulo- ja menoarvion 
toteutumisesta (LIITE 1).
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Rahastonhoitaja kertoi, että vuonna 2009 saatiin 277 lahjoitusta 90 lahjoittajalta. Yksi 
lahjoittaja lahjoitti vuoden aikana keskimäärin 79,15 euroa. Vähintään 300 euroa 
lahjoittaneita oli viisi. Säännöllisiä lahjoittajia oli 21, ja he lahjoittivat keskimäärin 13,80 
euroa kuukaudessa.

Keskustelussa pantiin merkille, että tilikausi 2009 oli 1 295,62 euroa ylijäämäinen. 
Erityisesti lahjoituksia saatiin odotettua enemmän.

7. Vuoden 2009 toimintasuunnitelman toteutuminen
Puoluesihteeri esitteli katsauksen vuotta 2009 koskevan toimintasuunnitelman 
toteutumisesta (LIITE 2).

Keskustelussa todettiin, että toimintasuunnitelman toteutuminen parantui vuoden 
lopulla edelliseen katsaukseen verrattuna. Tiedotusta ja verkkopalvelujen kehittämistä 
lukuunottamatta kaikki tarkastellut tavoitteet toteutuivat hallituksen oman näkemyksen 
mukaan hyvin tai tyydyttävästi. Tiedotuksessa todettiin selkeä parannustarve. 
Verkkopalveluiden osalta todettiin erityisesti, ettei uutta jäsentietokantaa ollut saatu 
käyttöön, vaikka tarve oli ilmeinen.

8. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen
Tarkastettiin ja hyväksyttiin 12.1.2010 pidetyn puoluehallituksen kokouksen pöytäkirja.

9. Seuraava kokous
Päätettiin, että seuraava kokous pidetään 9.2.2010 kello 18.30 PirateNet-IRC-verkossa 
kanavalla #hallituskokous.

10. Muut esille tulevat asiat
Puoluesihteeri kertoi 26.1. pidetystä vihreiden järjestämästä keskustelutilaisuudesta, jossa 
puhuttiin tekijänoikeuksista. Tilaisuuden yleisössä oli paljon piraatteja.

Keskusteltiin erillisen vaalisivuston perustamisesta. Sivuston julkaisuajankohdaksi 
ehdotettiin kevättä 2010.

Keskusteltiin puolueen verkkosivujen uudistamistarpeesta.

11. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 21.16.

Pöytäkirjan vakuudeksi

_____________________________ _____________________________

            Puheenjohtaja Pasi Palmulehto Sihteeri Ahto Apajalahti


